
Zápis z porady vedení konané dne 22. 5. 2017 

 

Přítomni: Šrubařová, Veselý, Malinka, Regner, Kohoutková, Matyska, Křenek, Vičar, Rebok, 

Dostál, Čeleda (jako zástup M. Bartoška), Krejčí 

Omluveni: Bartošek 

1. Zprávy od ředitele 

 Na kolegiu rektora před 14 dny paní prorektorka Pitrová vyslovila pochvalu všem 

spolupracovníkům na MU za úspěšnou účast ve čtyřvýzvě OP VVV, kde MU získala 

prakticky všechny projekty s žádným nebo jen minimálním krácením.  

 V následujícím kole analogické čtyřvýzvy (otevření se očekává v lednu 2018) bychom 

se měli společně s FI zúčastnit projektem pokrývajícím rekonstrukci areálu na 

Botanické, včetně pro nás podstatné rekonstrukce prostor ÚVT. Paní prorektorka 

Pitrová nás vyzvala ke komentářům k původním textům čtyřvýzev do 2.6., především 

v souvislosti s podmínkami budoucího projektu. Ředitel vyzval kolegium k zamyšlení 

nad požadavky ÚVT pro zapojení studentů do praxí – týká se budovy C (plus 

nadstavba nad budovu D – laboratoře). 

 Dne 16.5. proběhla schůzka rektora s děkany a řediteli vysokoškolských ústavů, 

věnovaná především tvorbě studijních programů a nastavení souvisejícího prostředí.  

 Dne 19.5. proběhla schůzka Rady pro IT: prvním tématem byla pozice e-learningu na 

MU (prezentace Ing. Brandejse) – připomínky k materiálům jsou očekávány do 

začátku září, dále další jednání na úrovni Rady. Veselý zpřístupní materiály členům 

kolegia (materiály jsou určeny k diskusím na vedeních fakult a ústavů). Druhým 

tématem byl postup implementace pošty v O365 – ÚVT byl požádán o restriktivnější 

návrh vytváření e-mailových adres (držení příjmení, změny primárně v křestním 

jméně, v nezbytných případech i využití číselného rozlišení), dále proběhla diskuze 

o mailboxech (fakultní servery, dopad zejména na uživatele jiných operačních systémů 

než Microsoft): je potřeba zpracovat ve spolupráci s fakultními CIT před dalšími 

kroky. V diskusi rovněž zazněl požadavek na korektní ošetření skupin, zejména ve 

vazbě na správu skupin v ISu.  

Návrh restriktivních pravidel pro stejná jména ověříme proti kmenu jmen všech 

zaměstnanců MU.  

Další jednání Rady je 22.9.  

  

 

2. Různé 

 Veselý informoval o diskusi s pror. Barešem (budoucím děkanem LF), který projevil 

zájem o spolupráci s ÚVT ohledně garance IT pro simulační komplex (projekt 

SIMu+). Dostál požádá Ing. Sellnera o přijatou verzi projektu a zahájí diskusi 

o požadavcích na IT v projektu (společně s Křenkem). Kontrola v polovině června 

(text projektu) a následně v říjnu (požadavky na IT). 



 Tajemnice informuje o tom, že divize dostanou přidělený objem finančních prostředků 

na dohody. Divizní jsou požádáni o kontrolu těchto limitů a do 29.5. hlášení 

případných diskrepancí paní tajemnici. Případné rozpory rozhodne ředitel do 5.6. 

 Tajemnice dále informuje o stávající viditelnosti zakázek již zrušených oddělení 

v Inetu (dopad restrukturalizace). Rozpočty nových divizí jsou již zadány. 

 Tajemnice dále informuje o obnovení komunikace s CESNETem ohledně revize 

smlouvy o umístění zařízení CESNETu (ne jen síťových prvků). 

 Tajemnice žádá o finalizaci plánu veřejných zakázek – pracovní skupina připraví 

variantu nákupů, která počítá s financováním projektu CERIT-SC OP VVV. 

 Kohoutková informuje o plánované schůzce p. Vaculína s kvestorkou ohledně 

Magionu dne 25.5. 

 Kohoutková dále informuje o pokračování zprovoznění Inetu na Ostravské univerzitě. 

 Kohoutková vznáší dotaz, zda Rada pro vnitřní hodnocení bude potřebovat podporu 

v informačních systémech – podle Regnera půjde o web a Portál, dále podpora 

procesů (zatím není jasné). 

 Kohoutková informuje o prezentaci GDPR na konferenci EUNIS příští týden. 

 Čeleda informuje o složitosti reportování indikátorů za bezpečnost pro výroční zprávu 

MU (žádost od  ředitelky Řehořové) – informace o incidentech uvedeny nebudou. 

Vičar informuje, že do výroční zprávy a pro dlouhodobý záměr MU bude za ÚVT 

uvedeno následující: celkový počet návštěv webu muni.cz, počet 

evidovaných/vyřízených dokumentů v Inetu a Magionu, počet přijatých/odmítnutých 

e-mailů (denně a ročně), úložná kapacita bez CERIT-SC. Údaje aktuálně poskytneme 

za poslední dva roky (2015 a 2016). 

 Vičar informuje o konání Noci vědců dne 6.10. od 16 – 23 hod. Téma je mobilita – za 

ÚVT je potřeba vybrat 2 oblasti – v úvahu připadají bezpečnost a sítě (KYPO, Sitola). 

Ředitel vyzval kolegium k zapojení a prezentace přímo v prostorách ÚVT – termín do 

19.6. 

 Vičar informuje o proběhlém Dni otevřených dveří KYPO dne 18.5. (účast studentů). 

 Vičar dále informuje o konání Cyber Czech pro účastníky ze zemí Visegrádské čtyřky 

ve dnech 23. – 24.5. 

 Vičar informuje o nabídce portálu JobCheckIn pro vystavení nabídek práce a 

odborných brigád i na pracovištích MU (týká se bezprostředně i ÚVT).  

 Vičar dále informuje, že kontaktní osobou pro PR na FI je Monika Slezáková. 

 Rebok informuje o zítřejší schůzce s FF ohledně zasíťování pronajímaného objektu na 

Kounicova 67a.  

 Rebok dále informuje, že dne 1.6. se bude konat schůzka s MmB ohledně vzájemné 

spolupráce a výměny dat inženýrských sítí (účast Toma Reboka za ÚVT).  

 Regner informuje o proběhlém incidentu na O365 – zasaženo cca 40 osob (důvodem 

byl přechod z ucn.muni.cz na muni.cz). Chyběla kontrola po provedeném úkonu 

(odpovědnost za celý proces). 

 Ředitel informuje o účasti obou náměstků (Dostál a Veselý) ve výběrové komisi ÚVT 

pro Erasmus + (ředitel nadále nebude v komisi působit). 



 V souvislosti s pozitivním trendem nárůstu prostředků za vlastní výzkum Dostál žádá 

o využití prostředků především na aktivní účast na kvalitních konferencích. 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Iva Krejčí                             Luděk Matyska  

      ředitel ÚVT MU  

 


